
Bart Kraaijvanger

AMENDEMENT: Uitstellen investeringen sport - hockeyveld

De raad van de Gemeente Cranendonck, in vergadering bijeen op 7 november 2023,

behandelend agendapunt begroting 2024;

overwegende dat:

● er een krediet wordt gevraagd t.b.v. HC Cranendonck van 600.000 euro voor een nieuw

waterveld én 439.000 euro voor de hydrologisch neutrale beregening ervan, inclusief

wateropvang;

● Er ondanks dit systeem altijd ook nog een aansluiting dient te zijn op het

leidingwaternetwerk voor (te) droge periodes, omdat op sportpark De Romrijten geen

gebruik mag worden gemaakt van grondwater;

● er een meer duurzaam alternatief veld in ontwikkeling is, namelijk een watervrij

hockeyveld. Deze bevindt zich inmiddels in de innovatiefase en wordt reeds op enkele

plekken in Nederland uitgerold, waaronder in Mierlo (meteen 2 velden);

● De kosten voor aanleg niet significant afwijken van de aanleg van een waterveld, maar

hierbij géén beregenings- en opvangsysteem nodig is;

● de gemeente Cranendonck de NOC/NSF-normen hanteert bij het bepalen van het aantal

benodigde velden en zich hier aan dient te houden. Voor HC Cranendonck komt dit neer

op 9 normteams (d.w.z. seniorenteams) per veld. HC Cranendonck blijft op dit moment

(ver) onder deze norm;

● Daarmee op dit moment een dergelijke grote investering onverantwoord en niet

noodzakelijk is.

Besluit:

● Het krediet dat gevraagd wordt voor zowel het nieuwe hockeyveld als de hydrologisch

neutrale beregening om te zetten in een PM-post;

● De ontwikkelingen met betrekking tot teams/ledenaantal en het meer duurzame

alternatieve dry-veld nauwlettend te volgen en wanneer opportuun met een nieuw

voorstel naar de raad te komen;

● Wanneer het gaat om een wateroplossing voor het gehele sportpark de Romrijten, ook de

andere verenigingen daarbij te betrekken.

En gaat over tot de orde van de dag.

Lijst Kraaijvanger, Cranendonck Actief!,

Bart Kraaijvanger Koen van Laarhoven




